
Pöytäkirja 29/2023

Aalto-yliopiston Arkkitehtikilta ry

Hallituksen kokous 29/2023, 11.9.2023, klo 18:00.

Paikka: Otakaari 1 A, 02150 Espoo

Paikalla:

Puheenjohtaja Mai Multimäki

Yhteisövastaava Niko Toivonen

Sihteeri-tiedottaja Moby Siivonen

Rahastonhoitaja Mirka Pellikka

Hupimestari Elian Salmimaa

Fuksikapteeni 2023-2024 Ansa Pyykönen

Fuksikapteeni 2023-2024 Mai Kovanen, toimi kokouksen

sihteerinä

Maisterimestari 2023-2024 Bertta Jouhki

Opintovastaava Ilona Lintinen

Tilava Majava Katri Halkonen

Päätoimittaja Aino Silvennoinen

Yrityssuhdevastaava Heidi Joronen

Aino Roiha

Sofia Sheverdyaeva, poistui ajassa 19.22.

Victor Agbomeirele

1. Kokouksen avaaminen
Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 18:13. Valittiin
kokouksen sihteeriksi Mai Kovanen.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen kokouksen työjärjestykseksi



Esityslista hyväksytään kokouksen työjärjestykseksi
sillä muutoksella, että lisättiin kohdat 17. Uudet
jäsenet ja 18. Kaikkien aikojen hallitussitsit

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Esitys: Pöytäkirjantarkastajiksi valitaan Heidi Joronen
ja Bertta Jouhki.

Päätettiin esityksen mukaan.

5. Ilmoitusasiat

5.1. Posti
Ei saapunutta postia.

5.2. Hallituksen jäsenten kuulumiskierros
Sienet innostavat, ja niillä voi jopa tipata
Wolt-kuskeja. Stressiä ja hirvitystä. Suoritusputkesta
luopuminen ilmenee puutunein sormen- ja nenänpäin sekä
hämmentynein 11 tunnin unien jälkeisin olotiloin.
Kiltiksen huono kohtelu aiheuttaa ärtymystä ja harmaita
hiuksia. Kuka jättää puoliksi syödyn wrapin pöydälle?!
Kiltiksellä jouduttu myös diskopallon pahoinpitelemäksi.
Haaveiltiin uusista hyllyistä ja mouhoiltiin hivenen….
“Ollaanks me viel kuulumiskierrokses?”

Kiva olla elävien kirjoissa! Fuksikupan ote on tosin
toisilla vielä rautainen. Väsyttelee. Arkkitehtoniset
leikkaukset innostavat, talousleikkaukset eivät. Ote
arjesta on vielä huterahko. Tikkupullareseptejä
tiirailtu. Eilen pastellifiilistelty, tänään
työmyyrätty.

Elian Salmivaarallinen avasi Red Bullin ajassa 18.35.

5.3. Muut ilmoitusasiat
Ei muita ilmoitusasioita.

6. Hallintosektori

6.1. Ilmoitusasiat
Puheenjohtaja: On tullut tehtyä rästiin jääneitä
pj-hommia. Tapaan tällä viikolla UO-sektorin kanssa ja
kyselen fiiliksiä mm. orientaatioviikosta. Laitoskokous



on keskiviikkona, sinne vien kuulumisia ja ilmaisen
ihmetystä Laitoksen toiminnasta.

Rahastonhoitaja: Laskutettu vanhoja siirtosaamisia,
edistetty testamenttia siirtojen osalta. Tavoitteena
siirtää mahdollisimman paljon tietoa ensi vuodelle.

KiltaShop ollut auki, kiitokset Antille Kiljavalla
pönötyksestä. KiltaShopiin odotetaan saapuvan lisää
haalarimerkkejä parin viikon kuluttua. Liian luova
arkkitehdiksi -merkkejä toivotaan tilattavan lisää
suuren menekin vuoksi.

6.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

7. Yhteisösektori

7.1. Ilmoitusasiat
Yhteisövastaava: Ei kuulumisia.

Ajokkimestari Mirka: Otatarhan ajot lähestyvät! Infoa
alkaa tulemaan tällä viikolla.

7.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

8. Viestintäsektori

8.1. Ilmoitusasiat
Sihteeri-tiedottaja: Ei kuulumisia.

Päätoimittaja: Ei kuulumisia.

Rahastonhoitaja: Pidin Fuksikiljavalla Paperi-rastia.
Syntyi hienoja skuuppeja Kiljavan erääseen toistaiseksi
kiltalaisten keskuudessa vähän tunnettuun ja
arvostettuun eläinlajiin sekä niiden arkkitehtuuriin.

8.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

9. Yrityssuhdesektori

9.1. Ilmoitusasiat



Yrityssuhdevastaava: Vitrean ekskursio järjestetään
perjantaina, paikat menivät täyteen! Haalariasiat ovat
edelleen pieni murheenkryyni. Pyrin saamaan yhden paikan
myytyä vielä ennen kuin haalarit lähtevät tilaukseen.

Tapasin edeltäjäni kanssa viime viikolla ja
keskusteltiin pestiin liittyvistä asioista ja muun
muassa siitä, miten yrityssuhteita voisi tulevaisuudessa
kehittää. Keskustelimme myös siitä, että
hallitustestamentissa on hyvä mainita, että
yritysvierailut ovat edustustapahtumia, jotka koskevat
myös muitakin hallituksen jäseniä kuin ainoastaan
yrityssuhdevastaavaa. Hallituksen läsnäolo on
elintärkeää yritystapahtumissa.

9.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

10. Tapahtumasektori

10.1. Ilmoitusasiat
Hupimestari: Kiltasitsisuunnittelut vauhdissa, kohta
tulee Save The Date ja TG- sekä IG-mainosta.
Hallituspestien mainoskuvaukset aloitettu. Vika
fuksitapahtuma hoidettu omalta osalta kuntoon. Dipolin
ja Polin Approt lähestyy. Haippista.

Ilona Lintinen poistui ajassa 18.59.
Ilona Lintinen palasi ajassa 19.01.

Siirryttiin kokoustauolle ajassa 19.03.
Palattiin kokoukseen ajassa 19.21.
Sofia Sheverdyaeva poistui ajassa 19.22.

10.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

11. Uudet opiskelijat-sektori

11.1. Ilmoitusasiat
Fuksikapteenit: Viimeinenkin orientaatioon liittyvä
tapahtuma on nyt Fuksikiljavan myötä takana. Kaikesta on
selvitty vähintään melko kunnialla, vaikka muuttujia
tuli monen monituisen asian tiimoilta niin ettei mikään



käynyt tylsäksi. Arkkarifuksien osanotto tapahtumiin
ollut usein ilahduttavaa.

Harmillisena tekijänä laitosyhteistyössä on ollut
haastava kommunikaatio. Kiljavalle ei saatu yhtäkään
laitoksen edustajaa paikalle useista yhteydenotoista
huolimatta. Hallitusedustus kuitenkin ilahdutti, saatiin
nauttia mm. puhiksen skumppajoogasta.

Haalarilogo fuksien haalareihin on nyt valittu, onnea
voittajalle! Luvassa kokous asiasta ysvin kanssa,
toivottavasti saadaan asap tilaukseen, jotta haalarit
saapuisivat ajoissa 10.11. suunniteltuun
haalarihulabaloohon.

Fuksisitsien suunnittelu on täydellä tohinalla
käynnissä, maailman ehkä hienoin merkki on nyt
tuotannossa. Vanhoja kippareita kisuteltu mukaan,
fuksien ilmo tulossa kohta ulos.

Käytiin läpi fuksisitsien työvuoro-Excel.

Maisterimestari:
- Stadisuunnistuksessa meni kaikki hyvin.
- Eksyneitä kv-fukseja löytää perille

Telegram-ryhmiin vasta nyt.
- Perjantain Helsinki City Walk oli menestys.
- Tulevana viikkona keskiviikkona on maistereiden

grilli-ilta, jonne hallitus on kutsuttu
esittäytymään.

Aino Roiha poistui ajassa 19.51.

11.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

12. Tilasektori

12.1. Ilmoitusasiat
Tila- ja Majavastaava: Kulkulupia myönnetty ja
jäsenyyksiä tullut lisää ja ne on aktivoitu. Majasäätiön
kanssa on kokoustettu. Olen auttanut yrityssuhteissa.
Eilen luovutin pallomeren ja patjat Fyysikkokillalle
vuokraukseen. Vaihdoin pallomeren pallot myös toisiin
palloihin. Täyttöä on vielä tulossa.



Kiltis oli jäänyt todella huonoon kuntoon viime viikolta
ja jouduin sunnuntaina käyttämään aikaa kiltiksen
siivoukseen. Kiltis myös haisi pahalle, koska
kiltikselle oli jätetty ruuantähteitä pöydille.

Kiltistalkoita olen suunnitellut hieman, valitettavasti
keväällä osallistujamäärä oli todella pieni, saa nähdä
onko tälle aikaa ja motivaatiota osallistujilla.

Ps. Majatalkoot 20.-21.10. Toivoisin myös tänne
hallituksen edustusta.

Majalle myös pyydetty arboristi vierailulle.

Keskusteltiin jatkotoimista kiltiksen siivoustilanteen
suhteen.

12.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

13. Edunvalvontasektori

13.1. Ilmoitusasiat
Opintovastaava: Fuksiluokan tilanne ei ole saanut
miellyttävää ratkaisua. Osa fukseista on nyt
paripaikoilla, ja on ilmeisesti tarkoitus kartoittaa
onko fukseja, jotka eivät käy luokassa ollenkaan tai
käyvät vain harvoin. Jos paripaikkoja on vielä
myöhemmin, niin luokassa on tarkoitus tehdä vaihto,
etteivät samat fuksit joudu jakamaan pöytää koko vuotta.

13.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

14. SAFA:n vierailu
SAFA:n opiskelijavastaava Eeva Rosenqvist oli estynyt
pääsemästä kokoukseen, joten pöydättiin vierailu.

15. Talous
Killan S-business kortti toimii myös verkkokaupasta
tilatessa. Kortilla saa 2% maksutapaetua, joka helposti
kattaa keräilystä syntyvät kustannukset.

Viime viikolla hyväksytty seuraava lasku:
Yhteisö:



Merkillinen.fi 240,97 €
Kangasmerkki Tie Funkkikseen 300kpl

Saapuneet laskut:
Wähäjoulu:
Kangasmerkit.com 110,79 €
Kangasmerkki Wanhojen Waraslähtö 50 kpl

Saapuneet kulukorvaukset:
UO:
Elian Salmimaa 19,43 €
Fuksimittelöiden tarjoiluja
Mirka Pellikka 644,19 €
Fuksikiljavan tarjoiluja

16. Vuosijuhlaedustukset
Lähetettiin Stimulaatioon edustajiksi Mai Kovanen ja
Ansa Pyykönen.

17. Uudet jäsenet
Aada Kiuru, Aino Niekkamaa, Anna Ulriikka, Anneli
Trifonova, Anni Tammilehto, Antero Heino, Eliel
Kytömäki, Elisa Koivisto, Helinä Leppäjärvi, Iiris
Alppi, Iris Kolehmainen, Julius Hästesko, Mariel Ahti,
Mikko Markus Tsokkinen, Nanna Kemppinen, Oscar Karling,
Pihla-Marja Kangas, Ronja Wide, Sara Kannasvuo, Satu
Salmiranta, Venla Kivikunnas, Vilma Luukila, Aapo
Olkkonen, Emmi Helimäki, Iiris Moisio, Maaria Paulanto,
Maija Huttunen, Mia Sinervä, Riina Korhonen, Roosa
Härkönen, Veikko Jeskanen, Kasper Fröjdö, Tuikku
Leinonen

18. Kaikkien aikojen hallitussitsit
Paikaksi on varattu A-siiven Beta Space ja PJK:n
hallituksen kanssa on jäsentäydytty. Päätettiin tarjota
70 sitsipaikkaa. Pohdittiin ruokien tilaamista ennakkoon
valmistettuna.

Sovittiin kokous aiheesta 20.9. klo 17.00.

19. Muut esille tulevat asiat
Ei muita käsiteltäviä asioita.

20. Seuraava kokous



Seuraava hallituksen kokous järjestetään tiistaina 19.9.
klo 19.

21. Kokouksen päättäminen
Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 20:40.

Allekirjoitukset:

Pöytäkirjantarkastaja 1
Heidi Joronen

Pöytäkirjantarkasta 2
Bertta Jouhki

_____________________________________________
Mai Kovanen, kokouksen sihteeri



____________________________________
Puheenjohtaja Mai Multimäki


